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Abstract (en)

[origin: CA2046914A1] A bending press is equipped with a movable lower platen actuated by at least three hydraulic jacks, two of which are
placed at the lateral ends of the movable platen and at least one of which is placed at the center along the axis of the platen. The hydraulic

circuit is associated with a device for detecting the presence of any tilting torque on the movable platen, and with a comparator and computer
system connected to the detection device. The jacks are connected to a common directional distributor via pressure control units controlled by the
comparator and computer system. This system if capable of producing a continuous reduction in pressure exerted on the jack located on the side
opposite to the direction of the tilting torque and possibly also on the jack located at the center so as to produce a torque in opposition to the tilting
torque.

Abstract (fr)

La presse comporte un tablier inférieur mobile actionné par au moins trois vérins hydrauliques (5a, 5B, 5¢) dont deux sont disposés aux extrémités
latérales du tablier mobile et au moins un au centre selon I'axe de celui-ci. Le circuit hydraulique est associé a un dispositif de détection de la
présence éventuelle d'un couple de basculement sur le tablier mobile (2), et a un systéme comparateur et calculateur relié au dispositif de détection.
Les vérins (5a, 5b, 5¢) sont reliés a un distributeur directionnel commun (12) par l'intermédiaire de moyens de contrdle de pression (15a, 15b, 15c)
commandés par le systéme comparateur et calculateur, celui-ci étant apte a commander une réduction en continu de la pression exercée sur le vérin
(5a ou 5b) situé du coté opposé a la direction du couple de basculement, et éventuellement aussi sur le vérin (5c¢) situé au centre, de fagon a créer
un couple antagoniste au couple de basculement. <IMAGE>
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